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Närvarande    Mikael Rännar, Ordförande

Majlis Israelsson, Ledamot

Kjell Karp, Ledamot/Vice Ordförande (från punkt 7a)

Magnus Sandberg, Ledamot

Anna-Lena Olsson, Ledamot

Assar Nyström, Suppleant

Gun-Inger Renkonen, Suppleant

Ordförande Mikael Rännar

Sekreterare Magnus Sandberg



Protokoll 7/2022

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.

2. Val av Ordförande 
    för mötet

Mötet valde Mikael till Ordförande.

3. Val av Sekreterare
    för mötet

Mötet valde Magnus till Sekreterare.

4. Val av Justerare för
    mötet

Mötet valde Magnus och Mikael till 
Justerare.

Magnus och Mikael

5. Godkännande av  
    dagordning

Några tillägg gjordes.

6. Föregående 
    protokoll

Protokoll 6/2022 gicks igenom.

Anna-Lena tog upp att vi hade 
beslutat att endast skicka 7 spelare till
det Öppna seriespelet. I realiteten 
spelade 8 spelare. Vi hade lite olika 
åsikter om vad som beslutades, men 
enades om att beslutet kan ha varit 
det som Anna-Lena nämnde. 
Framöver skall vi vara tydligare då vi
tar något beslut så att missförstånd 
minskar.

Efter denna justering av protokollet 
godkändes det och lades till 
handlingarna.

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport.
Kassör Majlis berättade att det finns 
91.803 kr. på banken och ca 1.600 kr.
i handkassan.

b) Medlems- och licensantalet.
Kassör Majlis berättade att klubben 
har 31 medlemmar och 29 personer 
har löst licens för 2022. Det är en 
ökning med 4 st sen senaste 
protokollet.

 



c) Svenska Rallyt.
Vi kommer initialt att få 18.900 kr. 
Sen blir det en utgift på 3000 kr till 
några enstaka personer så 
nettovinsten blir då 15.900 kr. 

d) Skaffa licens för Word.
Magnus behöver detta program för 
behandling av olika texter i samband 
med webbredaktörsarbetet.
Det beslutades att Magnus får köpa 1 
licens av Word.

e) Umedalens Dag den 20/8 2022.
Nordboulen, genom Mikael, hjälpte 
till med att sälja sockervadd. 
Nettovinsten för detta blev 800 kr.

8. Tävlingar a) Anmälan till Svenska Cupen 
V55, V65 och Dam.
Innan mötet hade det gjorts en 
intresseanmälan på Facebook som 
skulle vara en slags vägledning i 
beslutet. Tyvärr var intresset lågt i 
alla 3 klasserna och tillräckligt 
många spelare fanns inte för att bli en
komplett trupp. Vi ville inte helt ge 
upp hoppet om fler anmälningar 
innan anmälan till SBF (28/8) så vi 
beslutade att ge allt en chans ända 
fram till den 28/8.

9. Träningar a) När börjar vi träna inomhus?
Vi börjar träna inomhus måndag den 
12/9.

10. Övriga frågor Ingen hade något att ta upp.

11. Nästa möte Inget bestämdes. Vi pratar ihop oss 
om det.

12. Mötets avslutande Ordförande Mikael avslutade mötet.

        ____________________________                   _____________________________ 
              Mikael Rännar, Ordförande                             Magnus Sandberg, Sekreterare
                                 


